
Li
nk

sa
f

Ar
nh

em

 jaargang 14 
 nummer 7, juli 2011

Op 4 juli is Luuk van Geffen door de gemeenteraad geïnstalleerd als nieuwe wet-
houder. Hij krijgt de portefeuilles Onderwijs, Jeugdbeleid, Veiligheid (ketenbenade-
ring) en Coördinatie integrale aanpak overlast. Luuk volgt Margriet Bleijenberg op 
die om persoonlijke redenen haar wethouderschap neerlegde. 

“Ik heb er goed over nagedacht voor ik me kandidaat stelde als wethouder”, zegt Van Geffen. 
“Ik voel me sterk betrokken bij de stad Arnhem en niet onbelangrijk is dat de stad op een aantal 
terreinen voor belangrijke beslissingen staat. Op die terreinen wil ik samen met alle betrok-
kenen goede, politiek en maatschappelijk werkzame oplossingen vinden. Dat zie ik als een 
belangrijke opgave. Wat de portefeuilles betreft kun je zeggen dat veel ervan heeft te maken 
met de toekomst van komende generaties, de kinderen en de jongeren die straks volwassenen 
zullen zijn. Als vader van drie kinderen spreekt zoiets je natuurlijk aan.” Aldus Luuk

Vertrouwen
De SP is verheugd dat de zoektocht naar een nieuwe wethouder heeft geleid tot een zeer 
betrokken, bevlogen kandidaat met hart voor de stad.

Even voorstellen
Luuk van Geffen is 33 jaar en woont sinds 18 jaar in Arnhem. Hij maakte sinds maart 2011 deel 
uit van de 7-koppige raadsfractie van de SP in de gemeenteraad. Luuk groeide op in Grossen. 
Met zijn vrouw en zijn drie kinderen woont hij in de nieuwe wijk Stadseiland in Malburgen. Zijn 
beide ouders gaven jarenlang les op het vroegere Thomas à Kempis College (tegenwoordig 
Arentheem College). Van Geffen was hiervoor onder meer werkzaam bij het Watermuseum en 
sinds 2006 zakelijk leider van Kunsthuis 13 te Velp.

Nieuw raadslid 
Luuk’s zetel in de raad wordt overgenomen door Uli Mormon. Ook hij werd afgelopen 4 juli 
geïnstalleerd. 
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LUUK VAN GEFFEN NIEUWE WETHOUDER SP

Zaterdag 21 juli brengt Harry van Bommel een 
bezoek aan De Laar West om te “Buurten in de 
Buurt”. Van Bommel (die in de tweede kamer 
zit voor de SP) gaat tussen 15.00 en 17.00 uur 
in gesprek met bewoners van de Arnhemse 
wijk en deelt ZO-kanten uit. 

De SP in Arnhem wil graag weten hoe de be-
woners denken over de veiligheid in hun buurt. 
De Laar West krijgt lang niet zoveel aandacht 
als de bekende Arnhemse ‘krachtwijken’ Kla-
rendal, Het Broek, Presikhaaf en Malburgen. 
Desondanks is er in De Laar West genoeg aan 
de hand: verkeersproblemen, verborgen ar-
moede, zwerfvuil, overlast van scooterjeugd, 
overvallen en andere criminaliteit.

Harry van Bommel gaat onder andere buurten 
rondom de Bredasingel, samen met leden van 
de Arnhemse afdeling van de SP. 

Wil je ook meedoen? Meld je dan op 21 juli 
a.s. om 14.30 uur in het partijhuis aan de 
Dovenetellaan 55. Meer informatie bij Fiona 
Verwijs, tel.: 06-43295486.

HARRY VAN BOMMEL 
IN ARNHEM

Emile Roemer bracht op vrijdag 1 juli een 
bezoek aan Arnhem. Hij was uitgenodigd 
door Rijnstad en door de SP voor een 
werkbezoek. 

In de middag ging hij met Arnhemmers in 
debat in WillemEEN tijdens de zogeheten 
‘College Tour’.

In een goed gevulde bovenzaal sloot Emile 
Roemer zijn bezoek aan Arnhem af. Na een 
kort interview, ging hij in debat met de 
zaal en beantwoorde hij diverse vragen. Zo 
kwam de situatie in Giekenland ter sprake 
en werd er gesproken over de afbraak van 
Nederland door de huidige regering. 

Emile Roemer maakt weer eens duidelijk 
dat het ook anders kan in Nederland. Ver-
der riep hij op tot een breed massaal pro-
test wanneer de plannen voor de nieuwe 
begroting (Prinsjesdag) duidelijk worden.

COLLEGE TOUR 
ROEMER SUCCES



OPINIE: ID’ERS NIET TERUG IN DE BIJSTAND 
Doordat Arnhem meedoet aan de pilot loondispensatie, 
dreigt een grote groep ID’ers hun baan te verliezen. 
De pilot beoogt dat werkgevers die mensen met een 
arbeidsbeperking in dienst hebben zelf vijftig procent van 
het loon gaan betalen. Diverse werkgevers geven aan dit 
niet te kunnen of willen betalen. De ID’ers krijgen in deze 
pilot een beloning die lager ligt dan het Wettelijk Minimum 
Loon. In onze ogen creëer je daarmee tweederangs werk-
nemers. Blijkbaar zijn bestaande CAO’s en het minimumloon 
voor deze mensen niet van toepassing? Werk moet lonen en 
we moeten geen werkende armen creëren. 

In het verleden werden regelingen voor gesubsidieerde arbeid 
gekoppeld aan het oplossen van knelpunten op diverse maatschap-
pelijk terreinen. Organisaties werden gestimuleerd om langdurig 
werklozen en moeilijk plaatsbare werkzoekenden aan te stellen. 
De ID-regeling werd op die manier een instrument dat positieve 
resultaten opleverde: stimulering van participatie van werklozen 
op de arbeidsmarkt enerzijds en oplossingen voor knelpunten bij 
organisaties anderzijds. 

In Arnhem spreken we over 355 mensen (ID’ers) die volgens de 
gemeente zelf nauwelijks kansen hebben op de reguliere arbeids-
markt. Zij werken al jarenlang in een vertrouwde omgeving die 
rekening houdt met hun beperkingen. We mogen het als sociale 
gemeente niet laten gebeuren dat deze groep mensen ontslagen 
wordt en zonder perspectief, met een bijstanduitkering thuis komt 
te zitten. Veel mooier zou zijn als deze mensen erkenning krijgen 
voor hun werk en dat die waardering wordt geuit in een ‘normaal’ 
salaris. Het moet ten slotte erg frustrerend zijn om tien jaar (of 
langer) in dienst te zijn zonder gelijkwaardige beloning. 

Er is niks mis met de gedachte om werkgevers mee te laten beta-
len. De SP vindt echter wel dat het College serieus moet kijken of 

organisaties dat ook echt kunnen! Is dat niet het geval dan moet er 
gekeken worden hoe de ID-banen toch behouden kunnen worden. 
Het is onacceptabel en ongewenst dat deze mensen terugvallen in 
armoede. 

Wat zou de gemeente kunnen doen? Om te beginnen minder geld 
uitgeven aan dure, nutteloze re-integratietrajecten. Ook kunnen 
de hoge uitvoeringskosten van de sociale dienst omlaag. Samen 
met een kleine bijdrage van grote werkgevers zou dit al voldoende 
opleveren om iedereen met een gesubsidieerde baan werk te 
garanderen. 

En verder: waarom biedt de gemeente niet zelf arbeidsovereen-
komsten aan tegen het minimumloon? Waarom zetten we geen 
werkcentrale op? De SP stelde dit al eens voor: de gemeente als 
uitzendbureau dat wordt bekostigd uit enerzijds het inkomensdeel 
(subsidie van het Rijk en anderzijds het werkdeel, plus een bijdrage 
van de werkgevers. Op die manier krijgen ID’ers dezelfde CAO-
rechten en krijgen we een helder beeld van wat er nodig is om 
deze mensen te begeleiden op de werkvloer. 

Arnhem moet durven uitspreken dat dit een probleem is van ons 
allemaal en dat we dit probleem kunnen en willen oplossen. Ieder-
een heeft er recht op om mee te doen naar zijn of haar vermogen 
en nuttig werk te doen dat van belang is voor de hele samenleving. 
De plannen met betrekking tot ID-banen zijn een direct gevolg van 
bezuinigingen op het participatiebudget vanuit Den Haag. Gemeen-
tes subsidieerden met dat budget deze ID-banen. 

Desiree Egberts & Cris Lenting 

Een verkorte versie van dit opiniestuk verscheen ook in 
De Gelderlander van maandag 4 juli. 

VOORZITTER KLANTENRAAD CORRIGEERT DWALING
Helaas komt het nog steeds voor dat mensen alles wat in de krant 
staat voor waar aannemen. Dat deed ook de voorzitter van de 
Arnhemse Klantenraad toen ze een artikel las in De Gelderlander 
waarin Cris Lenting (fractievoorzitter van de SP) een uitspraak in de 
mond werd gelegd die hij niet als zodanig had gedaan. 
Resultaat: een artikel in de Nieuwsbrief IZ waarin deze onwaarheid 
wordt aangehaald. Gelukkig heeft Cris tijdens een goed gesprek 
met de voorzitter de onduidelijkheden uit de wereld kunnen helpen. 
En nu maar hopen dat mensen wat vaker hoor en wederhoor gaan 
toepassen. Naar aanleiding van dit gesprek heeft de voorzitter van de 
Klantenraad, Marion Blom, onderstaande stuk geschreven:

Op 14 mei staat er een artikel in De Gelderlander met de kop: SP twijfelt 
aan reparaties van rekening Rutte. Fractievoorzitter Cris Lenting lijkt 
geciteerd te worden in dat artikel: 
Hij vraagt zich af (als hij het heeft over al dan niet instemmen met het 
Bestuursakkoord tussen rijksoverheid, provincies en gemeenten) of de 
plaatselijke overheid ‘de rekening van Rutte’ niet gewoon het beste kan 
doorschuiven naar de burgers in de hoop dat die hun woede daarover in 
2013 in het stemhokje zullen presenteren aan het kabinet van VVD, CDA 
en gedoogpartner PVV.

Ik ben verbluft!

Is dit de mening van de SP, zoals ik die ken?

In de Nieuwsbrief IZ heb ik daarna een column geschreven, waarin ik 
me afvraag waarom er tot nu toe geen breed verzet is tegen de lande-
lijke bezuinigingen in de zorg, de cultuur, het onderwijs en bij defensie.
Wel verontwaardiging, geen felle protesten.

Daar schrijf ik ook dat gemeenten de uitvoerders dreigen te worden van 
de rijksbezuinigingen en in dat verband haal ik ook bovenstaand stuk uit 
De Gelderlander aan.En ik vraag me af of dit het sociale gezicht van de 
SP is.

Een maand later heb ik een gesprek met Cris Lenting. Daarbij komt het 
artikel in De Gelderlander ter sprake. Cris is kwaad omdat het daarin 
lijkt alsof hij deze uitspraak heeft gedaan, maar het is de tekst van een 
stelling op de site van de SP, waarmee hij discussie hoopt uit te lokken 
onder SP-leden en met anderen. Hij beoogt hetzelfde als ik: hij wil de 
mensen wakker maken. Een heel ander invalshoek dan uit het kranten-
artikel kan worden opgemaakt. Een andere invalshoek dan waarop ik 
mijn column heb gebaseerd.

En dus kunnen we de conclusie trekken dat de SP moeite heeft met de 
‘Haagse’ bezuinigingen en mogen we verwachten dat zij zich zal (blijven) 
inzetten voor de belangen van met name de klanten van de dienst IZ.

Marion Blom, voorzitter Klantenraad


